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Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

Szanowny Panie Premierze! 

Sytuacja mieszkańców powiatu (…) w zakresie bezpieczeństwa zdrowotnego z pewnością nie jest w Pol-

sce odosobniona, dlatego zwracam na nią uwagę Pana Premiera. 

Kilka lat temu starosta powiatu i rada powiatu, w której większość ma PSL, nie mogąc sobie poradzić z 

zarządzaniem (…) szpitalem, oddali go w dzierżawę prywatnej spółce (…). Umowa była skandaliczna i nie 

zawierała żadnych gwarancji prawidłowego funkcjonowania szpitala. Spółka czerpała zyski, nie dbając o 

szpital, co w krótkim czasie doprowadziło szpital do upadku. Dziś funkcjonują praktycznie jego resztki, bez 

żadnych widoków na przyszłość. Jest to błąd, za który całkowitą odpowiedzialność ponosi PSL. 

Sprawą zajmowały się już NIK, CBA i prokuratura. Nie zmienia to faktu, że bezpieczeństwo zdrowotne 

mieszkańców jest drastycznie zagrożone. Jeśli szpital (…) przestanie działać, a praktycznie już przestaje, 

mieszkańcy (…) i większości miejscowości w powiecie (…) będą mieli do najbliższego szpitala, w (...) lub 

(...), 25–50 kilometrów. Trudno sobie wyobrazić, w jaki sposób będzie można zapewnić ludziom bezpieczeń-

stwo zdrowotne w nagłych przypadkach, choćby w przypadku wypadków drogowych (przez powiat (…) 

przebiega ruchliwa droga S8). 

W wyniku popełnienia błędów przez władze samorządowe PSL staje przed nami i przed rządem kwestia 

zapewnienia bezpieczeństwa zdrowotnego mieszkańcom ziemi (…) i osób przez tę ziemię przejeżdżających. 

Potrzebne są działania ratujące szpital, oczywiście po natychmiastowym odsunięciu od niego nierzetelnej 

spółki. Być może potrzebne będą w takich przypadkach działania z zakresu działań zarządu komisarycznego. 

Rząd nie może zostawić mieszkańców bez ratunku i pomocy, niezależnie od tego, że winę za ten stan rzeczy 

ponoszą władze samorządowe PSL. Podobne problemy mogą dotyczyć innych szpitali, nie tylko (…). 

Proszę, by Pan Premier zlecił pilne opracowanie koncepcji realnej pomocy nie tylko dla szpitala, ale prze-

de wszystkim dla ludzi zagrożonych wskutek upadku szpitala. Nie możemy ich zostawić bez pomocy. 

Niniejsze oświadczenie popiera także Grzegorz Wojciechowski, poseł na Sejm RP. 

Rafał Ambrozik 

 
 


